



KABUMBAYI JOH

SINGER-SONGWRITER - AND MULTI-INSTRUMENTIST

MUSICAL GENRE

- World music
- Afro Jazz
- Afro fusion
- Soukous
- Afro Pop

Music group

Afro Jazz international

Music - Albums

- Nos âmes
- Les Monde
- Big Deal
- Sous le soleil
- Blood & Hope

Contact

msituworldmusic@gmail.com

Booking

bookingmsituworld@gmail.com

Site web

www.kabumbayi-joh.com

Fabrice Kabumbayi, known professionally as Kabumbayi Joh, is a Congolese singer, songwriter, arranger, producer, and multi-instrumentalist. His music is a fusion of jazz and soukous, a genre originally from Congo. At the age of 8, Joh began singing in the church choir, but he never imagined pursuing a musical career until he won a music competition at his primary school. This victory encouraged him to embark on a musical journey and record his first album, Nos âmes.

This gave him the momentum to pursue music professionally. This breakthrough marked a turning point in his life, capturing the raw emotion and unique blend of influences that now define his style and musical identity.

Musical Style and Artistic Vision

Kabumbayi Joh's work is a vibrant fusion of jazz and soukous, a refined blend that reflects both his technical mastery of music and the depth of his cultural roots. As a singer, songwriter, arranger, producer, and multi-instrumentalist, his art stands out through his voice and the distinct style of his music. His songs often explore themes of daily life, love, and reconciliation, resonating with a broad audience from diverse backgrounds.

Musical Inspiration

Kabumbayi Joh draws inspiration from everyday life experiences, weaving stories of love, struggle, hope, and resilience into his songs. He sings in French, English, Swahili, and Lingala, building bridges between cultures and communities, and delivering messages that transcend borders.



KABUMBAYI JOH

AUTEUR-COMPOSITEUR- ET MULTI-INSTRUMENTISTE

GENRE MUSICAL

- World music
- Afro Jazz
- Afro fusion
- Soukous
- Afro Pop

Group de musique

Afro Jazz international

Music - Albums

- Nos âmes
- Les Monde
- Big Deal
- Sous le soleil
- Blood & Hope

Contact

msituworldmusic@gmail.com

Booking

bookingmsituworld@gmail.com

Site web

www.kabumbayi-joh.com

Fabrice Kabumbayi, connu professionnellement sous le nom de Kabumbayi Joh, est un chanteur, auteur-compositeur, arrangeur, producteur et multi-instrumentiste congolais. Sa musique est une fusion de jazz et de soukous, un genre originaire du Congo. Dès l'âge de 8 ans, Joh commence à chanter dans la chorale de l'église, mais il ne s'imaginait pas embrasser une carrière musicale jusqu'au jour où il remporte un concours de musique dans son école primaire. Cette victoire l'encourage à entamer une carrière dans la musique et à enregistrer son premier album intitulé Nos âmes.

Cela lui apporte l'élan nécessaire pour poursuivre la musique de manière professionnelle. Cette percée marque un tournant décisif dans sa vie, capturant l'émotion brute et la fusion unique d'influences qui définissent aujourd'hui son style et son identité musicale.

Style musical et vision artistique

Le travail de Kabumbayi Joh est une fusion vibrante de jazz et de soukous, un mélange raffiné qui témoigne à la fois de sa maîtrise technique de la musique et de la profondeur de ses racines culturelles. En tant que chanteur, auteur-compositeur, arrangeur, producteur et multi-instrumentiste, son art se distingue par sa voix et par le style singulier de sa musique. Ses chansons abordent souvent des thèmes de la vie quotidienne, de l'amour et de la réconciliation, touchant ainsi un large public aux origines diverses.

Inspiration musicale

Kabumbayi Joh puise son inspiration dans les expériences de la vie quotidienne, tissant des histoires d'amour, de lutte, d'espoir et de résilience à travers ses chansons. Il chante en français, en anglais, en Swahili et en lingala, créant ainsi un pont entre les cultures et les communautés, et transmettant des messages qui dépassent les frontières.